
Politieke vragen VVD bij rv Jaarrekening 2022 (Albert Griffioen)

Criminaliteitscijfers (blz. 8)
De criminaliteitscijfers 2022 zijn afgenomen ten opzichte van 2021, is er duiding te geven wat de 
onderliggende oorzaak van deze afname is?

Openbare verlichting (blz. 22 en blz. 107)
Een toelichting op de status bij de kpi’s ontbreekt behoudens dat “in 2023 zal de beheerorganisatie 
voor de openbare verlichting verder opgetuigd moeten worden”. Wij ontvangen graag van het 
college een statusupdate over de openbare verlichting en of de business case welke ten grondslag lag
aan het opstarten van dit traject in 2019 nog valide is. Het opstarten van een beheerorganisatie 
voordat de financiële consequenties aan de raad zijn voorgelegd lijkt de VVD Oudewater te 
voorbarig.

Verbinding A12 overdragen aan de Provincie (blz. 22)
Het College is in gesprek met de provincie Utrecht om de verbinding richting de A12 
(Hoenkoopsebrug en J.J. Vierbergenweg) over te dragen aan de provincie. Omdat deze verbinding 
qua onderhoud zwaar op de gemeentelijke begroting drukt? Er zou ook geen capaciteit zijn, betekent
dit dat gebrek aan capaciteit een overdracht in de weg staat?

De opgave "Oudere inwoners langer zelfstandig thuis" (blz. 32)
Is deze opgave ook het standpunt van het college, dat ouderen langer zelfstandig thuis moeten 
wonen of geeft deze opgave invulling aan deze constatering? Wat is de status van het van "Groot 
naar Beter " Programma wat de doorstroom op gang zou moeten ondersteunen?

Strategische visie "Oudewater is zijn toekomst Waard" (blz. 61)
Wat is de strategische visie "Oudewater is zijn toekomst Waard"? 

Klepper (blz. 49 en blz. 69)
Status is bij 4.1.1 is ‘Oranje’ terwijl er in 2022 geen besluit was. Begin 2023 zijn de biedingen 
ontvangen. Graag ontvangen wij een korte update omtrent de Klepper (omdat deze zo fors in de 
meerjarenbegroting is opgenomen).

"Upgrade Gemeentewerf" (blz. 73)
Deze doelstelling is ons niet bekend, Wij zouden graag wat meer toelichting en achtergrond willen 
ontvangen bij deze stelling.

Sportbeleid (blz. 78)
De toelichting van de Eiber en de inrichting Noort Syde is beperkt. Het doel om de eiber af te stoten 
is nog niet behaald. Begin 2023 zou er wederom een onderzoek naar de bezettingsgraad van de Eiber
en de Noort Syde plaatsvinden. Graag ontvangen wij de uitkomsten van dit hernieuwde onderzoek. 

Vaargelden Hoenkoopsebrug (blz. 95)
Hoe marktconform zijn de vaargelden bij de doorvaart van Hoenkoopse Brug ad 2 euro. Een toeslag 
ter dekking van het grootschalige onderhoud is wellicht op zijn plaats. Wordt dit overwogen?

Onrechtmatigheden jaarrekening (blz. 168)
Wat is de verklaring dat deze onrechtmatigheden zijn ontstaan en welke beheersmaatregelen zijn of 
worden er genomen om dit te voorkomen?


